
GEMEENTE Q NOORDENVELD

Adviezenlijst oordeelsvormende vergadering 5 juli 2023

1. Opening

Aanwezig:
Voorzitter F.R. Hoving, Raadsadviseur H.W.T. Johannes-Wolters en voor de verslaglegging L.N. Maat.

De commissieleden: R. Veurman, R. Meijer, A. Sikkenga, H.L. van der Es, S.R. Renkema, J.H. Strik, C.J.

Colenbrander, H. van der Roest, T. Nieboer, N. Nieuwenhuizen, B.J. Epema, R.J. Bruil, T. Ensink, D.N.

Emmens, A. Westra-Wagena, M.L. Kamminga, F.W. van Lookeren Campagne, W. de Wind, R. Perdok
R. de Vries en G.R. Fennema.

Namens het college:
Wethouders K.M. Ipema, A.H. Wekema, J. Darwinkel, R.H. Meijer en burgemeester Smid.

Afwezig:
Commissieleden C.A.J. Pijpker, A. Nieuwenhuis, J. ten Hoor, H.J. Koopman en C.L.A. Stille.

2. Vaststellen agenda

e Het agendapunt “De Verordening op de Rekenkamercommissie" wordt afgevoerd van de agenda en

rechtstreeks geagendeerd voor de besluitvormende vergadering.

3. Mededelingen

a. Bericht van verhindering / vervanging
e De heer de Wind (PvdA/GL) vervangt mevrouw Pijpker.

e De heer Perdok (LGN) vervangt de heer Nieuwenhuis.

e De heer De Vries (VVD) vervangt de heer Hoving.

e De heer Ten Hoor (Gemeentebelangen) is afwezig.

e De heer Koopman (Gemeentebelangen) is afwezig.

e Mevrouw Stille (Lokaal Noordenveld) is afwezig.

e Burgemeester Smid is mogelijk wat verlaat.

e De heer Fennema (D66) vervangt de heer Van Lookeren Campagne bij agendapunten 6. Integraal

Sportaccommodatieplan Noordenveld deel 2 en 7. Voorbereidingskrediet onderzoeksrapportage
zwembad De Hullen.

b. Mogelijke insprekers

e Mevrouw Leonie Hummel (Secretaris ONR) spreekt in namens ONR over agendapunt 6. Integraal
Sportaccommodatie Plan deel 2

e De heerValentijn Duijser (Voorzitter MHC Roden) spreekt in namens MHC over agendapunt 6.

Integraal Sportaccommodatie Plan deel 2

c. Overige mededelingen

e De heer Veurman deelt mee dat de heer Koopman per direct stopt als raadslid van de fractie

Gemeentebelangen. Hij bedankt de heer Koopman voor zijn inzet. De fractie heeft ervoor gekozen

om de heer Veurman te benoemen tot fractievoorzitter van Gemeentebelangen.

4. Vaststellen adviezenlijst oordeelsvormende vergadering 7 juni 2023
e De adviezenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5. Jaarstukken 2022, Perspectiefnota 2024 en 15° trimesterrapportage

Dit punt was uitsluitend geagendeerd voor de inspraak voor inwoners. Hier is geen gebruik van gemaakt.
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6. Integraal Sportaccommodatieplan Noordenveld Deel 2

 

Voorstel

1.

2.

Het Integraal Sportaccommodatieplan Noordenveld deel 2 vaststellen.

In 2023 € 257.000 beschikbaarstellen voor:

Renovatie en verduurzaming van de hal van Tennisvereniging REO (€ 180.000).

Het gasloos maken van het clubgebouw voor Voetbalvereniging Veenhuizen (€ 64.000).

Nieuwe boardingpalen en eenveilige afscheiding voor publiek op het Speedcentre Roden

(€ 13.000).
De kosten dekken doorhet restantbudget van het Integraal Sportaccommodatieplan deel1

De volgende plannenverderuitwerken met de sportaanbieders en daarover aparte voorstellen doen:

Mogelijk een nieuw, multifunctioneel en duurzaam clubgebouw voor Norger Tennisvereniging en

Stichting Survival Norg en een verplaatsing van Survival Norg naar de tennisaccommodatie.

Mogelijk een nieuw, multifunctioneel en energieneutraal clubgebouw voor Voetbalvereniging

GOMOS.

Mogelijk verbeteren en verduurzamen van het Speedcentre Roden.

Een deel van het restantbudget van het Integraal Sportaccommodatieplan deel 1 gebruiken voor:

Verdere uitwerking van de plannen.

Een onderzoek naar duurzame toekomstmogelijkheden en verbreding van het gebruik van het

Speedcentre Roden.

De volgende plannen verwerken in het gebiedsplan voor Roden-Zuid:

Een plan voor Voetbalvereniging Roden, Groningen Atletiek, IJsclub Roden en Postduivenvereniging

‘De snelle thuiskomst’ in combinatie met een verplaatsing van Voetbalvereniging ONR.

Een mogelijke verhuizing van de accommodatie van Mixed Hockey Club Roden.

Mevrouw Hummel spreekt in namens voetbalvereniging ONR Roden.

De heer Duijser spreekt in namens hockeyvereniging MHC Roden.

De commissie stelt enkele verhelderende vragen aan de insprekers.

De commissie:

Is blij met wat er bereikt is met ISAP deel 1 en dat ISAP 2 nu voorligt. De commissie kan zich vinden

in de prioritering die is toegepast.

Ziet graag dat alle sportverenigingen actief betrokken worden/blijven en merkt op dat het proces tot

nu toe zorgvuldig doorlopen is.

Constateert dat hier en daar nog onduidelijkheden zijn bij verenigingen over de plannen en ziet

graag dat er gezamenlijk plannen worden uitwerkt, ook in samenwerking met omwonenden.

Vraagt zich af of op sommige locaties nieuwbouw noodzakelijk is of dat verbouw/hergebruik ook

mogelijk is. Het is namelijk een grote opgave die voorligt en dit brengt de nodige financiële

consequenties met zich mee.

Het merendeel van de commissie juicht de 40% zelfredzaamheid die gevraagd wordt van de

verenigingen toe.

Vindt het jammer dat het SWECO rapport alleen gericht is op VV Roden en ONR en ziet graag dat

ook VV Nieuw-Roden betrokken wordt.

Ziet graag de toekomst duidelijker voor ONR en de Hockeyvereniging.

Baart zich zorgen over punt 6. De commissie vindt dat de plannen rondom Roden Zuid niet mogen

zorgen voor vertraging van de ontwikkeling van verenigingen.

Ziet graag herplanting, wanneer bomen gekapt moeten worden bij herindeling.
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Het college:

e Heeft gekozen voor 40% zelfredzaamheid, omdat zij van mening is dat een club ook zelf inspanning

mag leveren om de zaken te financieren.

e Zegt toe om herplanting en geluidsoverlast mee te nemen in de verdere ontwikkelingen van de

plannen.

e Zegt toe om een eventuele samenwerking tussen ONR en Nieuw Roden te onderzoeken. Er zal

gekeken worden of dit op bestaande infrastructuur gerealiseerd kan worden.

e Zegt toe in gesprek te gaan met ONR en Nieuw Roden.

Conclusie
Dit punt is voldoende besproken en kan doornaar de besluitvormende vergadering van 12 juli 2023.

7. Voorbereidingskrediet onderzoeksrapportage zwembad De Hullen

Voorstel
1. € 25.000 uit de Algemene Reserve beschikbaar stellen voor een onderzoek naar een nieuw

zwembad in Roden.

2. De uitgangspunten voor het onderzoek vaststellen.

De commissie:
e Kan vooralsnog instemmen met het voorstel.

e Vindt duurzaamheid een belangrijk onderdeel.

e Kijkt uit naar de onderzoeksresultaten.

Het college:

e Geeft aan dat het niet uit bestaand budget gefinancierd kan worden en dat daarom dit voorstel

voorligt.

e Vindt het belangrijk wat de inwoners ervan vinden en is benieuwd naar de resultaten.

Conclusie
Dit punt is voldoende besproken en kan door naar de besluitvormende vergadering van 12 juli 2023.

8. Gebouwenbeheerplan 2024-2027

Voorstel
1. Het gebouwenbeheerplan vaststellen.

2. De financiële gevolgen meenemen in de begroting van 2024 en volgende en deze jaarlijks bij de

begroting vaststellen.

De commissie:

e Vindt het een uitgebreid plan en daarom is het niet goed leesbaar. Daarentegen wel de

complimenten voor de leesbaarheid van het raadsvoorstel.

e Ziet graag de huisvestingsvisie tegemoet.

e Vraagt zich af of het gemeentehuis nog het investeren waard is.

e Geeft het college mee om te doen wat noodzakelijke is bij de verschillende locaties en verzoekt om

te kijken naar de mogelijkheden / invulling in de toekomst.

Het college:

e Is blij om te horen dat de commissie zich goed kan vinden in het gebouwenbeheerplan.

e Vindt het belangrijk om tijdig te vervangen waar nodig, voordat je al problemen hebt en zal op

verantwoorde wijze omgaan met het geld.

e Vindt het van belang dat de locatie van het gemeentehuis geschikt is voor het bedienen van de

inwoners en een goede werkplek is voor medewerkers.
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e Geeft aan dat het huisvestingsplan en de uitvoering nog op zich laten wachten en dat ertot die tijd in

het huidige gebouw geïnvesteerd moet worden waar nodig.

e Komt met een plan wanneer er een duidelijk beeld is van de vorm van de gemeentelijke organisatie.

Kan niet toezeggen wanneer de huisvestingvisie komt, maar bespreekt het in septemberintern,

wanneer de nieuwe gemeentesecretaris begonnen is aan zijn werkzaamheden.

Conclusie
Dit punt is voldoende besproken en kan door naar de besluitvormende vergadering van 12 juli 2023.

9. Nieuwe tarieven afvalstromen op het Grondstoffencentrum

Voorstel

1. Instemmen met het nieuwe tarievenbeleid voor afvalstromen op het Grondstoffencentrum;

2. Opnemen van het nieuwetarievenbeleid in de Verordening op de heffing en de invordering van de

afvalstoffenheffing Noordenveld 2024;

3. Communiceren met de inwoners over het nieuwe tarievenbeleid voor afvalstromen op het

Grondstoffencentrum conform uw besluitvorming.

De commissie:
e Is blij dat straks het nieuwe grondstoffencentrum in gebruik wordt genomen.

e Verwacht dat in de toekomst meer schone stromen geld opbrengen en is blij met dit perspectief.

e Vindt het belangrijk dat het doel, de regels en tarieven goed gecommuniceerd worden naar de

inwoners.

e Vraagt aandacht voor het begeleiden/coachen van medewerkers bij de mono-stromen.

e Ziet graag dat er geëvalueerd wordt.

e Geeft als suggestie mee om een plek in te richten waar afval gedemonteerd kan worden.

e Geeft als suggestie mee om een tegoedbon aan te bieden om afval brengen te stimuleren.

Het college:
e Zegt jaarlijkse evaluatie toe.

e Neemt beide suggesties mee.

Conclusie
Dit punt is voldoende besproken en kan door naar de besluitvormende vergadering van 12 juli 2023.

10. Verordening op de Rekenkamergemeente Noordenveld

Dit onderwerp is van de agenda gehaald en wordt rechtstreeks behandeld in de besluitvormende

vergadering op 12 juli aanstaande.

11. Lijst van toezeggingen

Wethouder Meijer
e Stelt voor om toezegging 14/23 te schrappen

e Stelt voor om toezegging 4/22 te schrappen

e Datum voorstellen bij toezegging 9/23 en 11/23: 3e kwartaal 2023 en bij toezegging 10/23

doorlopend.

Wethouder Darwinkel

e Stelt voor om de toezeggingen 15/22, 16/22 en 17/22 te schrappen.

Burgemeester Smid
e Stelt voor om toezegging 8/23 op planning “augustus” te zetten.
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De commissie gaat akkoord met de voorgestelde wijzigingen.

Verzoekt wethouder Ipema om de planning in te vullen.

    
12. Sluiting

Aldus vastgesteld in de oordeelsvormende vergadering van 20

H.W.T. Johannes-Wolters, raadsadviseur

 



Inspraakbijdrage mevrouw Hummel — Secretaris ONR

Hartelijk dank vz en leden van de raad voor het mogelijk maken van dit inspreek moment.

Ik ben Leonie Hummel, Secretaris van de voetbalvereniging ONR, waarvan u afgelopen week, samen

met Nieuw Roden een, ik mag toch wel zeggen, brandbrief heeft ontvangen. Wij volgen de
raadsagenda en tot onze vreugde en verbazing staat voor vandaag het ISAP op de rol. Via deze weg
wil ik toch een anderlicht op de stukken laten schijnen, vz.

Na vernomen te hebben dat onze vereniging nogal onzichtbaar was binnen dit bestuursorgaan zit een
afvaardiging van ONR regelmatig aan tafel met de betrokken Wethouders. Vanaf dag 1 gingen deze
gesprekken voornamelijk over een verhuizing van de voetbalvereniging ONR naar een andere locatie,
de huidige locatie heeft geen sportbestemming, dit is jaren gedoogd, maar met de opgave voor wonen
blijkt dit de enige optie te zijn. Vanzelfsprekend zouden wij, ONR, graag blijven zitten waar we zitten.
Het is toch kapitaalvernietiging.

Er is onderzocht of ONR naar de locatie Beukenhof zou kunnen, een prachtig rapport werd
gepresenteerd, met de kanttekening dat deze optie eigenlijk een te dure optie was. Er zou verder

worden onderzocht. We hebben destijds aangegeven dat wij vooral willen dat onze leden iets te
kiezen hebben en dat wij graag zouden zien dat er breder gekeken zou worden dan alleen deze optie
en het volgende voorstel. Constructief als wij zijn hebben we een afwachtende houding aangenomen.
Op 16 januari van dit jaar kwam ons ter ore dat er een rondgang sportvelden zou zijn. We werden
daar onderwerp van discussie en ontvingen toch een uitnodiging. Op die middag presenteerde

Hockey een voorstel voor verhuizen naar de Beukenhof locatie. Dit zit ook voor u bij de stukken van
vandaag. Aangezien dit ter besluitvorming staatlijkt een verhuizing voor Hockey naar deze locatie niet
te duur?

ONR heeft daar vooral aangegeven dat we voor “nu” echtzitten te springen om kunstgras. En dat we
in afwachting zijn van een nieuw voorstel. Het verhaal verhuizen speelt al jaren een rol en daarom

heeft de vereniging te kampen met achterstallig onderhoud. We redden ons nog steeds, maar de tand
des tijds ga je zien.

Na een voorstel van Wethouders Wekema en Darwinkel is er een onderzoek uitgevoerd naar het
inpassen van sport op de locatie van VV Roden. Daarvan vindt u het rapport van Sweco vandaag
bijgesloten. De opdracht van Sweco luidde; ‘kijk of Roden, ONR, schaatsen, atletiek en de
duivenvereniging zouden passen op de locatie van VV Roden en de plaats van de schaatsbaan.’

Wederom een heel mooi rapport met diverse opties op dit terrein. En het zal ook u niet verbazen het
past! Als meteen aangegeven zijn wij van mening dat in welke optie dan ook ONR te weinig ruimte
toegekend heeft gekregen. Er is onder andere geen rekening gehouden met onze G afdeling en met
de te verwachten groei die een nieuwe woonwijk met zich mee gaat brengen. VV Roden heeft nu al te
weinig ruimte en zou graag een extra veld willen. Het veld wat ONR en Roden zouden moeten delen,
daarvan kunnen we nu al op onze voetbalschoenen aanvoelen dat de grootste club daarop gaat
voorsorteren. In de praktijk zou dit betekenen dat ONR er met dit voorstel fors op achteruit gaat. Van 4
volledige velden naar een en eeniets grotere dan een half veld.

ONR heeft tijdens dit gesprek aangegeven dat het voorliggende voorstel geen optie is voor ons. En
ook voor VV Roden niet als, we het artikel in het dagblad van het Noorden mogen geloven van
donderdag jl.T och ligt ook dit rapport voor ter besluitvorming, vz, gaat u besluiten over of de gegeven

opdracht aan Sweco goed is uitgevoerd dan begrijpen wij het toevoegen van het rapport aan de
stukken, wordt er vanavond iets anders bedoelt dan wil de voetbalvereniging ONR nogmaals

aangeven dat we het oneens zijn met de inpassing van ONR op deze manier.

Nog steeds vinden wij dat er dan alleen gekeken is naar 1 oplossing. Zoals al aangegeven in onze
brief, wij willen graag dat er vanuit dit bestuursorgaan breder gekeken wordt naar opties! En zouden
graag de toezegging krijgen dat onderstaande opties onderzocht gaan worden. Pas dan kunnen we
terug naar onze leden, pas dan is er immers iets te kiezen.

1. vv ONR en vv Nieuw-Roden gezamenlijk naar een nieuw complex aan de Esweg (T-splitsing
Hullenweg — Esweg).



2. Alleen Vv ONR verplaatsen naar een nieuw sportcomplex

3. vv ONR verplaatsen naar sportcomplex vv Nieuw-Roden.

Niet alleen voor ONR hangen er consequenties aan een eventuele verhuizing, ook Nieuw Roden ziet

natuurlijk dat het verzwaren van voetbal aan de kant van de Hullenweg, met een vernieuwde

uitstraling niet in het voordeel van hen ledenaantal zal uitpakken.

Kortom voor ons en anderen enorme belangen.

VZ hartelijk dank.




